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Αθήνα, 2 Σεπτεμβρίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

ΘΕΜΑ: «Από τον Μάιο παραμένουν ανενεργές οι 18 κλίνες της νέας, κινητής, ΜΕΘ 

που εγκαινίασε ο πρωθυπουργός τον Μάρτιο στο ΓΝΘ «Γ. Παπανικολάου». Θα 

επαναλειτουργήσουν ή  ήταν ένα επικοινωνιακό πυροτέχνημα της κυβέρνησης;» 

 

Τον περασμένο Μάρτιο παρουσία του Πρωθυπουργού εγκαινιάστηκαν στο Γενικό 

Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης «Γ. Παπανικολάου» 18 κινητές κλίνες ΜΕΘ. Οι εν λόγω κλίνες- 

δωρεά της Επιτροπής «Ελλάδα 2021» για την ενίσχυση του Εθνικού Συστήματος 

Υγείας στην μάχη κατά της πανδημίας- τοποθετήθηκαν σε κοντέινερ σε μια έκταση 

324τ.μ. Σημειωτέον ότι οι συγκεκριμένες κλίνες έχουν- όπως δήλωσε ο ίδιος ο 

Πρωθυπουργός την ημέρα των εγκαινίων-  τη δυνατότητα μετακίνησης σε άλλη υγειονομική 

μονάδα, ανάλογα με τις υφιστάμενες ανάγκες. 

Δυστυχώς, τα παραπάνω αποδείχθηκαν μόνο λόγια και επικοινωνιακά πυροτεχνήματα. Τα 

εγκαίνια των 18 νέων κλινών δεν συνοδεύτηκαν από καμία νέα πρόσληψη γιατρού ή 

νοσηλευτή, ενώ άνοιξαν χωρίς να υπάρχουν  εντατικολόγοι για την στελέχωσή τους.  

Μέχρι και τον Μάιο, δηλαδή για διάστημα μόλις δύο μηνών,  λειτούργησαν μόνον οι εννέα 

(9) κλίνες. Το υπόλοιπο 50% δεν αξιοποιήθηκε ποτέ, παρά το γεγονός ότι πρόκειται για 

σύγχρονες και πλήρως εξοπλισμένες κλίνες ΜΕΘ.  

Οι εννέα αυτές κλίνες ΜΕΘ λειτούργησαν με το υπάρχον νοσηλευτικό και ιατρικό 

προσωπικό του νοσοκομείου, το οποίο μη έχοντας την αναγκαία ειδίκευση, κλήθηκε  να 

εκπαιδευτεί επί τόπου. Η δε μετακίνηση του προσωπικού είχε σαν συνέπεια την 

υποστελέχωση των υπόλοιπων τμημάτων του νοσοκομείου από τα οποία και προέρχονταν. 

Τον Μάιο η συγκεκριμένη ΜΕΘ έκλεισε τελείως, χωρίς όμως να υπάρχει καμία προοπτική 

να επαναλειτουργήσει. 

 

Σύμφωνα  με τον προγραμματισμό και τις πολιτικές αποφάσεις της κυβέρνησης,  το 

επόμενο διάστημα όχι μόνο δεν θα προχωρήσει στις αναγκαίες προσλήψεις, αλλά 

αντιθέτως προχωρά σε αναστολές και απολύσεις. Την στιγμή μάλιστα που τα δύσκολα είναι 

μπροστά μας με αναμενόμενη δραματική επιδείνωση των επιδημιολογικών δεδομένων και 

μεγάλης ανάγκης εξυπηρέτησης περιστατικών σοβαρών άλλων παθήσεων.  

Ως εκ τούτου, εντείνεται ακόμη περισσότερο η ανησυχία για την κατάσταση που τα 

νοσοκομεία θα κληθούν να αντιμετωπίσουν κατά το τέταρτο κύμα της πανδημίας.  
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Ενδεικτικό της κατάστασης είναι ότι κατά τις προηγούμενες ημέρες λόγω της πλήρους 

κάλυψης  των διαθέσιμων κλινών ΜΕΘ για COVID περιστατικά (12 στα 12) και της 

διοικητικής απόφασης εκκένωσης 8 κλινών ΜΕΘ που κάλυπταν ανάγκες NON-COVID 

σοβαρών περιστατικών (προκειμένου να διατεθούν για COVID περιστατικά),  προκλήθηκαν 

σοβαρά λειτουργικά προβλήματα. Αυτό είχε ως συνέπεια, έστω και προσωρινά, το ΓΝΘ «Γ. 

ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ» να μην είναι σε θέση να εξυπηρετήσει επείγοντα περιστατικά. Ακριβώς 

λόγω αυτής της κατάστασης δεν υπήρχαν διαθέσιμη κλίνη ΜΕΘ για 22χρονο ασθενή με 

λευχαιμία. (Νίκος Καπραβέλος Διευθυντής ΜΕΘ Παπανικολάου: «Είμαστε κοντά στο 

να βάλουμε no covid ασθενείς στο... περιθώριο»  

https://www.ethnos.gr/ellada/171398_kaprabelos-eimaste-konta-sto-na-baloyme-no-covid-

astheneis-sto-perithorio ) 

Θα πρέπει να επισημανθεί ότι σε πρόσφατη δήλωσή της σε ραδιοφωνικό σταθμό, η 

Πρόεδρος της Επιτροπής  2021 Γιάννα Αγγελοπούλου  Δασκαλάκη απηύθυνε έκκληση 

λειτουργίας των 18 κλινών ΜΕΘ, στηλιτεύοντας μάλιστα την κατάσταση: «Κάνω έκκληση 

στον νέο υπουργό Υγείας, στον κ. Πλεύρη και φυσικά στον Πρωθυπουργό να 

λύσουν αυτό το θέμα. Εμένα και με λυπεί και με σόκαρε. Είναι σαν να δίνεις σε 

κάποιον κάτι και να το κρατάει κλεισμένο στο ντουλάπι του. Θα πιέσουμε. 

Περιμέναμε ότι οι κανόνες του δημοσίου είναι δύσκολοι αλλά εντάξει…». (Γ. 

Αγγελοπούλου στο ΡΘ: Σοκάρομαι και λυπάμαι για τις 18 ανενεργές κλίνες ΜΕΘ στο 

Παπανικολάου, https://www.rthess.gr/article/124121/g-aggelopoulou-sto-rth-sokaromai-kai-

lypamai-gia-tis-18-anenerges-klines-meth-sto-papanikolaou-ichitiko).  

Επειδή, διανύουμε την τέταρτη περίοδο της παρατεταμένης υγειονομικής κρίσης της 

πανδημίας του COVID -19  και οι ΜΕΘ δέχονται καθημερινά μεγάλες πιέσεις.  

 

Επειδή, οι εκτιμήσεις για την έξαρση της πανδημίας το επόμενο διάστημα είναι ιδιαίτερα 

ανησυχητικές. 

 

Επειδή, η εφαρμογή του καθεστώτος της εργασιακής αναστολής για το προσωπικό των 

κέντρων υγείας και νοσοκομείων συνεπάγεται ακόμη μεγαλύτερη αποψίλωση του 

δυναμικού των νοσοκομείων.  

 

Επειδή, οι 18 αυτές κλίνες ΜΕΘ προορίζονταν να βοηθήσουν όχι μόνο το νοσοκομείο αλλά 

και τις δύο Υγειονομικές Περιφέρειες (3η και 4η) για την αντιμετώπιση της πανδημίας στη 

Βόρεια Ελλάδα, αλλά και για την περίοδο μετά την πανδημία.  

 

Επειδή, παρών στα εγκαίνια της Μονάδας ήταν και ο ίδιος ο Πρωθυπουργός ο οποίος 

δήλωνε τότε: «Αυτές οι μονάδες τις οποίες εγκαινιάσαμε είναι κινητές μονάδες  και 

θεωρητικά θα μπορούσαν να φύγουν από εδώ και να πάνε σε πολύ σύντομο χρονικό 

διάστημα σε μία άλλη υγειονομική περιφέρεια όπου να υπάρχει μεγαλύτερη ανάγκη -ξέρω 

ότι εύχεστε να παραμείνουν μόνιμα εδώ και φυσικά αυτό θα εξαρτηθεί από την διάταξη την 

οποία θα επιλέξει το Υπουργείο για τον υγειονομικό χάρτη. Όμως οι Μονάδες Εντατικής 

https://www.ethnos.gr/ellada/171398_kaprabelos-eimaste-konta-sto-na-baloyme-no-covid-astheneis-sto-perithorio
https://www.ethnos.gr/ellada/171398_kaprabelos-eimaste-konta-sto-na-baloyme-no-covid-astheneis-sto-perithorio
https://www.rthess.gr/article/124121/g-aggelopoulou-sto-rth-sokaromai-kai-lypamai-gia-tis-18-anenerges-klines-meth-sto-papanikolaou-ichitiko
https://www.rthess.gr/article/124121/g-aggelopoulou-sto-rth-sokaromai-kai-lypamai-gia-tis-18-anenerges-klines-meth-sto-papanikolaou-ichitiko
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Θεραπείας έχουν έρθει για να μείνουν. Κάποια στιγμή θα τελειώσει ο Covid και θα είναι μία 

μεγάλη προίκα για το Εθνικό Σύστημα Υγείας για την επόμενη μέρα». 

 

Επειδή, μέχρι σήμερα παραμένουν αναξιοποίητες οι 18 σύγχρονες κλίνες ΜΕΘ σε μια 

περίοδο που οι ανάγκες των νοσοκομείων είναι ιδιαίτερα αυξημένες.  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός 

1) Τι μέτρα προτίθεται να λάβει, ώστε να λειτουργήσουν άμεσα και στο σύνολο τους 

οι 18 νέες κλίνες ΜΕΘ (οι οποίες παραμένουν μέχρι σήμερα πλήρως αναξιοποίητες) 

στο Γενικό Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης «Γ. Παπανικολάου»; 

2) Τι ενέργειες θα κάνει προκειμένου να στελεχωθούν με νέους γιατρούς και 

νοσηλευτές και όχι μετακινώντας προσωπικό και αποδυναμώνοντας άλλες κλινικές; 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα) 

 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

Γκιόλας Γιάννης 

 

Δρίτσας Θεόδωρος 

 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

 

Καφαντάρη Χαρά 

 

Κουρουμπλής Παναγιώτης 
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Λάππας Σπύρος 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Μωραΐτης  Αθανάσιος (Θάνος) 

 

Νοτοπούλου Αικατερίνη (Κατερίνα) 

 

Ξενογιαννακοπούλου Μαρία Ελίζα (Μαριλίζα) 

 

Πολάκης Παύλος 

 

Πούλου Παναγιώτα (Γιώτα) 

 

Ραγκούσης ιωάννης 

 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

 

Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος) 
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Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 

 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

 

Φάμελλος Σωκράτης 

 

Φωτίου Θεανώ 

 

Χρηστίδου Ραλλία 




